
Protokół Nr 24/16
z obrad XXIV sesji Rady Gminy Srokowo odbytej w sali galerii 

Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie 
w dniu 30 sierpnia 2016r.

Początek posiedzenia – godz. 13.05, zakończenie posiedzenia –  godz. 17.50.

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie.
Obradom  przewodniczył  Aleksander  Kamiński  –  Przewodniczący  Rady  Gminy
Srokowo.

Ad. pkt. 1
Otwarcie XXIV  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(t.j. Dz. U. z 2016r. poz. 446)  otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy
Srokowo Aleksander Kamiński.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander  Kamiński  otworzył  posiedzenie  XXIV sesji
Rady Gminy Srokowo, powitał przybyłych gości i radnych.

Pana Franciszka Andruszkiewicza  - Wójta Gminy Srokowo, 
Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnik Gminy,
Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarz Gminy,
Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego
Pana Marka Olszewskiego – Kierownika Referatu Gospodarki Terenowej w Urzędzie 
Gminy Srokowo,
Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek  
oraz zaproszonych gości:
Panią Jadwigę Zając – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie,
Pana Dariusza Kowalskiego – Dyrektora Gimnazjum,
Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK,
Panią Grażynę Jolantę Niedźwiedzką- Bień – Kierownik GOPS,
Panią Danutę Bielecką – Kierownika Filii w Solance,
Pana Stanisława Kachniarz – Kierownika ZGKiM w Srokowie,
Panie i Panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji.
Lista  obecności  radnych  i  zaproszonych  osób  stanowi  załącznik  Nr  1,  2  i  3  do
protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie
sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy
12  radnych,  co  wobec  ustawowego  składu  rady  wynoszącego  15  osób  stanowi
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 
Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 12 gł.
„za”,0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” została wybrana radna Regina 
Wieczorek, kolejna z listy radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad 
i przeszedł do realizacji pkt. 2. 
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Ad. pkt. 2
Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian      
w porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński poinformował,  że
porządek obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są
wnioski lub uwagi do porządku obrad?

Wójt Gminy Franciszek Andruszkiewicz zaproponował  zmianę w porządku obrad 
polegającą na wprowadzeniu do bloku uchwał projektów uchwał w sprawach: 
pkt 9.8 - Nadania Statutu Sołectwa Bajory Wielkie.
pkt  9.17  -  Wyrażenia  zgody  na  zbycie  akcji  spółki  Warmińsko-Mazurska  Agencja
Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna.
pkt 9.18 - Zaciągnięcia w BGK w Olsztynie pożyczki na wyprzedzające finansowanie
inwestycji.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie na temat 
przyjęcia zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad pkt 9.8. projektu 
uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Bajory Wielkie.

Rada Gminy jednogłośnie - 12 gł. „za” przyjęła  zmianę polegającą na
wprowadzeniu pkt 9.8. do  porządku obrad projektu uchwały w sprawie

nadania Statutu Sołectwa Bajory Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił  o głosowanie na temat
przyjęcia zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad pkt 9.17. projektu
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  akcji  spółki  Warmińsko-Mazurska
Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna.

Rada Gminy jednogłośnie - 12 gł. „za” przyjęła  zmianę polegającą na
wprowadzeniu pkt 9.17. do  porządku obrad projektu uchwały w sprawie

wyrażenia zgody na zbycie akcji spółki Warmińsko-Mazurska Agencja
Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił  o głosowanie na temat
przyjęcia zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad pkt 9.18. projektu
uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  w  BGK  w  Olsztynie  pożyczki  na  wyprzedzające
finansowanie inwestycji.

Rada Gminy jednogłośnie - 12 gł. „za” przyjęła  zmianę polegającą na
wprowadzeniu pkt 9.17. do  porządku obrad projektu uchwały w sprawie
zaciągnięcia w BGK w Olsztynie pożyczki na wyprzedzające finansowanie

inwestycji.

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:
1.  Otwarcie XXIV sesji Rady Gminy Srokowo.
2.  Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany.
3.  Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Srokowo.
4.  Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym.
5.  Interpelacje i zapytania radnych.

2



6.  Wykonanie budżetu Gminy Srokowo za I półrocze 2016 r.
7.  Wykonanie budżetu szkół za 6 miesięcy 2016 r. oraz przygotowanie szkół do    
     nowego roku szkolnego 2016/2017.
8.  Ocena stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami.
9.  Podjęcie uchwał w sprawach:
9.1. Zmiany w składzie osobowym Komisji Rady Gminy Srokowo.
9.2. Organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej szkół prowadzonych 
       przez Gminę Srokowo. 
9.3. Ustalenia zasad udzielania dofinansowania ze środków budżetu Gminy Srokowo 
       na realizację inwestycji związanych z budową przydomowych oczyszczalni 
       ścieków. 
9.4. Przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
       Gminy Srokowo w latach 2016-2021”.
9.5. Połączenia Sołectwa Bajory Wielkie i Sołectwa Wyskok w jedno sołectwo o 
      nazwie Sołectwo Bajory Wielkie.
9.6. Zniesienia jednostki pomocniczej o nazwie Sołectwo Łęknica w celu przyłączenia 
      wsi Łęknica do Sołectwa Wilczyny.
9.7. Podziału Sołectwa Wilczyny na Sołectwo Wilczyny i Sołectwo Jegławki.
9.8. Nadanie statutu Sołectwu Bajory Wielkie.
9.9. Nadania statutu Sołectwu Wilczyny.
9.10. Nadania statutu Sołectwu Jegławki.
9.11. Nadania statutu Sołectwu Kosakowo.
9.12. Nadania statutu Sołectwa Srokowo.
9.13.Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
        przestrzennego terenu wsi Sówka w obrębie Wysoka Góra w Gminie Srokowo.
9.14. Przystąpienia Gminy Srokowo do realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi 
        gminnej ul. Ogrodowa w Srokowie” finansowanego w ramach Programu 
        Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Działanie: Podstawowe usługi
        i odnowa wsi na obszarach wiejskich. Poddziałanie: Wsparcie inwestycji 
        związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów 
        małej infrastruktury w tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie 
        energii. Operacje typu: Budowa lub modernizacja dróg lokalnych – nabór 2016.
9.15. Przystąpienia Gminy Srokowo do realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi 
        gminnej w miejscowości Kaczory, Gmina Srokowo, Powiat Kętrzyński” 
        finansowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata      
        2014-2020. Działanie: Podstawowe usługi i odnowa wsi na obszarach wiejskich.
        Poddziałanie: Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub 
        rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury w tym inwestycji
        w energię odnawialną i w oszczędzanie energii. Operacje typu: Budowa lub 
        modernizacja dróg lokalnych – nabór 2016.
9.16. Podjęcia współpracy ze społecznością Samorządu Prawdiński Okręg Miejski
        w Obwodzie Kaliningradzkim (Federacja Rosyjska).
9.17. Wyrażenia zgody na zbycie akcji spółki Warmińsko-Mazurska Agencja Rozwoju 
        Regionalnego Spółka Akcyjna.
9.18. Zaciągnięcia w BGK w Olsztynie pożyczki na wyprzedzające finansowanie 
        inwestycji.
9.19. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2021.
9.20. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2016r.
10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.
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12.  Zakończenie obrad XXIV sesji Rady Gminy Srokowo.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił  o głosowanie na temat
przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Rada Gminy jednogłośnie - 12 gł. „za” przyjęła  porządek obrad.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2. i przeszedł do  pkt 3. porządku obrad.

Ad. pkt. 3
Przyjęcie protokołu z XXIII  sesji Rady Gminy Srokowo.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński poinformował,  że  protokół
z XXIII sesji (zał. nr 5) był do wglądu w biurze Rady Gminy oraz został wyłożony na
pół godziny przed sesją na sali obrad. Stwierdził, iż zapoznał się  z protokołem, który
wiernie  odzwierciedla  przebieg  XXIII  sesji  z  dnia  30  czerwca  2016  roku.
Przewodniczący  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  do  protokołu.  Wobec  braku
wniosków i  uwag  Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  protokół  pod  głosowanie,
w czasie którego na sali obrad obecnych było 12 radnych. 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół bez uwag i większością głosów –
11 gł. „za”, 0 gł. „przeciw” i 1 gł. „wstrzymujący się” (radna nieobecna na
poprzedniej sesji).  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3. i przeszedł do  punktu 4. porządku obrad.

Pkt 4.
Informacja Wójta Gminy Srokowo o działalności w okresie między sesjami.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Pana Wójta Gminy Sroko-
wo o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym.

Wójt  Gminy  Srokowo  Franciszek  Andruszkiewicz powiedział,  że  okresie
międzysesyjnym od 30 czerwca 2016r. do 29 sierpnia 2016r.  wydał 15 zarządzeń
(zał. nr 6).

1.  Zarządzenie  nr  59/16  z  dnia  14  lipca  2016r. w  sprawie  przeprowadzenia
konsultacji  z  mieszkańcami  w  sprawie  zniesienia  jednostki  pomocniczej  o  nazwie
Sołectwo Łęknica i przyłączenia wsi Łęknica do Sołectwa Wilczyny.

2.  Zarządzenie  nr  60/16  z  dnia  14  lipca  2016r. w  sprawie  przeprowadzenia
konsultacji z mieszkańcami Gminy Srokowo w sprawie podziału Sołectwa Wilczyny na
dwa  odrębne  sołectwa  o  nazwie  Sołectwo  Wilczyny  i  Sołectwo  Jegławki  oraz
wyłączenia wsi Wikrowo z sołectwa Kosakowo i przyłączenie jej do sołectwa Jegławki
oraz przyłączenia wsi Łęknica do sołectwa Wilczyny.

3.  Zarządzenie  nr  61/16  z  dnia  14  lipca  2016r. w  sprawie  przeprowadzenia
konsultacji z mieszkańcami w sprawie połączenia sołectwa Bajory Wielkie i sołectwa
Wyskok w jedno sołectwo o nazwie Sołectwo Bajory Wielkie.
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4.  Zarządzenie  nr  62/16  z  dnia  14  lipca  2016r. w  sprawie  przeprowadzenia
konsultacji  z  mieszkańcami w sprawie połączenia  sołectwa Leśny Rów i  sołectwa
Jankowice w jedno sołectwo o nazwie Sołectwo Leśny Rów.

5. Zarządzenie nr 63/16 z dnia 22 lipca 2016r. w sprawie wprowadzenia dodatkowej
formy prowadzenia konsultacji z mieszkańcami w sprawie połączenia sołectwa Leśny
Rów i sołectwa Jankowice w jedno sołectwo o nazwie Sołectwo Leśny Rów.

6. Zarządzenie nr 64/16 z dnia 25 lipca 2016r. w sprawie zmiany budżetu Gminy
Srokowo na 2016r. 

7.  Zarządzenie  nr  65/16  z  dnia  25  lipca  2016r. w  sprawie  zmiany  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2016-2021.

8.  Zarządzenie  nr  66/16  z  dnia  2  sierpnia  2016r. w  sprawie  powołania  zespołu
roboczego do opracowania Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych
na lata 2016-2024.

9. Zarządzenie nr 67/16 z dnia 25 lipca 2016r. w sprawie zmiany budżetu Gminy
Srokowo na 2016 r.

10. Zarządzenie nr 68/16 z dnia 2 sierpnia 2016r. w sprawie sposobu postępowania
przy załatwianiu spraw z zakresu działalności lobbingowej.

11. Zarządzenie nr 69/16 z dnia 5 sierpnia 2016r. w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2016-2021.

12. Zarządzenie nr 70/16 z dnia 5 sierpnia 2016r. w sprawie przedłożenia informacji
z wykonania budżetu Gminy Srokowo za I półrocze 2016 r.

13.  Zarządzenie  nr  71/16  z  dnia  5  sierpnia  2016r. w  sprawie  przeprowadzenia
konsultacji z mieszkańcami w sprawie przyłączenia do sołectwa Srokowo wsi Wilcze.

14. Zarządzenie nr 72/16 z dnia 5 sierpnia 2016r. w sprawie ustalenia stawki za 1 km
przysługującej pracownikowi Urzędu Gminy Srokowo z tytułu podróży służbowej na
terenie kraju samochodem nie będącym własnością Urzędu Gminy.

15.  Zarządzenie  nr  73/16  z  dnia  23  sierpnia  2016r. w  sprawie  wprowadzenia
dokumentacji  przetwarzania  danych  osobowych  oraz  udostępniania  informacji
publicznej.

W związku z brakiem pytań do złożonej informacji Wójta Przewodniczący Rady Gminy
zamknął pkt 4. i przeszedł do  punktu 5. porządku obrad.

Pkt 5.
Interpelacje i zapytania radnych.
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 
interpelacji i zapytań. 

Radny Krzysztof Mościcki zapytał jaki jest postęp w uzgodnieniach odnoście budowy 
chodnika w Jegławkach i czy jest już ustalony termin rozpoczęcia prac?

Radna Renata Mendala poprosiła o sporządzenie harmonogramu wykonania dalszych
prac związanych z Funduszem Sołeckim w poszczególnych sołectwach, a dokładnie
na jakim etapie jest jego wykonanie i co będzie jeszcze zakupione?

W związku z brakiem dalszych interpelacji i zapytań radnych Przewodniczący Rady Gminy
zamknął pkt 6 i przystąpił do realizacji pkt 7 porządku obrad.

Pkt 6.
Wykonanie budżetu Gminy Srokowo za I półrocze 2016 r.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński powiedział,  że  temat  był
przedstawiany (zał. nr 7)  i omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady
Gminy,  a  następnie  poprosił  Panią  Skarbnik  Małgorzatę  Cwalina  o  przybliżenie
informacji.

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina  powiedziała, że 17 sierpnia 2016 r. pozytywna
opinia przedłożonej przez Wójta Gminy Srokowo informacji o przebiegu wykonania
budżetu Gminy Srokowo za I półrocze 2016 r. z Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Olsztynie. 
Wykonanie budżetu za  I półrocze 2016 rok przedstawia się następująco:
-  Dochody  -  8 256 777,60 zł. co stanowi 51,01 % planu po zmianach 
-  Wydatki  –   7 178 737,38  zł. co stanowi 37,16 % planu po zmianach
Okres sprawozdawczy zamknął się dla naszej gminy nadwyżką dochodów nad wydat-
kami  w  kwocie  1078  040,22  zł.  Nadwyżką  spłacone  zostały  pożyczki  w  BGK
i WFOŚCIGW. Spłata pożyczek w I półroczu wynosiła 249 000 zł.
W jednostkach budżetowych oraz instytucjach kultury i zakładzie budżetowym zgod-
nie z wytycznymi do  budżetu nie stosowano podwyżek  płac.
Realizacja dochodów przedstawia się następująco:
dochody bieżące to kwota – 8 198 504,79 zł. tj. 52 44% planu 
dochody majątkowe to kwota – 58 272,81 zł tj. 10,53% planu.
Realizacja wydatków:
Struktura zrealizowanych  wydatków budżetowych za  6 miesięcy 2016 roku:   
- wydatki bieżące  - 7 111 167,38 zł co stanowi  49,99 % planowanych wydatków

bieżących,
- wydatki majątkowe – 67 570 zł tj.  13,27% planowanych  wydatków majątkowych.
Niski poziom wydatków majątkowych wynika z tego, że główne zadania zaplanowane
w tych wydatkach są planowane na budowę dróg i na budowę sieci kanalizacyjnej
i  wodociągowej  w  Srokowie.  Dnia  25  sierpnia  2016  r.  podpisano  umowę
z Marszałkiem na dofinansowanie dla PROW dwóch umów na drogi. Jedna z nich to
droga na Kaczory, która będzie realizowana w latach 2017/2018 oraz droga na ul.
Ogrodową w Srokowie, której realizacja przypada na przyszły rok. Środki, które miały
być zrealizowane do momentu zrealizowania umowy zostały wydatkowane na doku-
mentacje i  mapy, a resztę działań możemy przeprowadzać dopiero po podpisaniu
umów. Jeśli chodzi o wydatki to w lipcu został zakupiony autobus szkolny.
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.

Radna Ewa Dudek powiedziała, że w budżecie zaplanowano kwotę 230 tys. zł. na
zakup autobusu szkolnego, na który faktycznie wydano ok. 55 tys. zł. Radna zapytała
jak zostanie rozdysponowana pozostała kwota, która wcześniej była zaplanowana na
zakup  autobusu  szkolnego?  Czy  będzie  przeznaczona  np.  na  zakup  drugiego
autobusu czy zostanie przesunięta między działami w budżecie gminy?

Wójt  Gminy  Franciszek  Andruszkiewicz odpowiedział,  że  nie  ma  jeszcze  podjętej
decyzji co do propozycji wydatkowania pozostałej kwoty. Jeśli zakupiony autobus się
sprawdzi  to  nie  będzie  potrzeby  kupna  kolejnego  pojazdu,  a   środki  zostaną
przeznaczone na inny cel. Spodziewamy się busa ze straży granicznej, ale sprawa nie
jest jeszcze dogadana do końca.

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o niskie wykonanie sprzedaży mienia, gdyż
jest to ponad 10% do końca czerwca, na dodatek zmieniły się okoliczności prawne,
a  działka  nad  jez.  Rydzówka,  która  jest  wartościowym mieniem,  a  którą  będzie
trudno sprzedać pod zabudowę hotelową lub rekreacyjną. We wrześniu  rozstrzyga
się przetarg na halę, a wycena podana na nią i  na działkę po CPN jest w chwili
obecnej  wyższa  niż  stawki  przy  których  wcześniej  próbowano  sprzedać  te
nieruchomości. Radna zapytała czy gmina jest na etapie zaawansowanych rozmów
z  potencjalnym  kupującym?  Drugie  pytanie  brzmi:  w  jaki  sposób  gmina  planuje
zrealizować sprzedaż mienia do końca grudnia na kwotę 500 tys. zł.?

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Terenowej  Marek  Olszewki odpowiedział,  że
radykalnie  zmieniły  się  zasady  zbywania  nieruchomości  rolnych  i  istnieje  szereg
ograniczeń, które obligują gminy do tego, aby wypełniać określone warunki co do
nabywających.  Jeśli  chodzi  o  górną  halę  i  CPN to  wycena nie  jest  wyższa  tylko
podczas  I  przetargu  próbowano  sprzedać  za  wartość  wyceny,  a  w  następnych
przetargach tę cenę obniżano. W tej chwili jest tak, że wyceny, które były poprzednio
sporządzane wygasły i trzeba było sporządzić nową wycenę, która jest porównywalna
do poprzedniej. Podczas I przetargu nie ma możliwości prawnej do obniżenia ceny,
a  dopiero  w  przypadku  gdy  nie  zgłosi  się  żaden  nabywca  Wójt  Gminy  zgodnie
z  ustawą  o  gospodarce  nieruchomościami  będzie  miał  prawo  dokonać  obniżenia
wartości  ceny  do  przetargu.  Przetarg  na  górną  halę  przygotowywany  jest  na
26 września i jeśli nie zgłosi się żaden nabywca to będziemy się przygotowywali do
obniżenia  ceny  po  to,  aby  niezwłocznie  ogłosić  kolejny  przetarg.  Obecnie
przedstawione wartości  nieruchomości  są minimalnie  niższe niż  poprzednie.   Jeśli
chodzi  o  działkę  nad  jez.  Rydzówka  to  mamy  na  nią  miejscowy  plan
zagospodarowania przestrzennego i tą nieruchomość będziemy mogli przygotować do
zbycia, ale próbujemy szukać potencjalnych zainteresowanych. Zablokowała nam się
sprzedaż działki rolnej o pow. ok 3,9 ha, z której planowaliśmy wpływ do budżetu na
kwotę 91 tys. zł. ponieważ zainteresowania lokalnego brakuje, a podmioty z zewnątrz
nie mają jak nabyć tej nieruchomości. 

Radny Piotr  Dziadoń zapytał  Panią  Skarbnik  ile  kosztuje  jeden przelew do banku
w Urzędzie Gminy, a ile w GOPS?

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że 1 zł za przelew wychodzący na
zewnątrz.
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Radna Agnieszka Gajowniczek powtórnie  zapytała  jak  urząd planuje  pozyskać  do
końca roku kalendarzowego 500 tys. zł ze sprzedaży mienia, zakładając, że na chwilę
obecną wynosi ona 58 tys. zł? Nawet zakładając sprzedaż górnej hali i terenu po CPN
w pierwszej wycenie nie osiągniemy takiego założenia. 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewki odpowiedział, że w takim
przypadku będzie potrzebna korekta budżetu i zmniejszenie dochodu ze sprzedaży,
a  możemy  sobie  na  to  pozwolić  ponieważ  w  tym  roku  będzie  mniejsze
zaawansowanie inwestycji. Inwestycje dotyczące kanalizacji wejdą nam do budżetu
w przyszłym roku, a w związku z tym trzeba będzie zintensyfikować sprzedaż mienia
po  to,  aby  zabezpieczyć  środki  na  realizację  dużych  inwestycji.  Zagrożenia  dla
budżetu w takim przypadku nie będzie.

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że gmina robi wszelkie starania, aby
sprzedać górna halę jak również były CPN. Osoby zainteresowane kupnem górnej
hali zastanawiają się nad kupnem działki nad j. Rydzówka, ale nie otrzymaliśmy z ich
strony jeszcze żadnego sygnału i z tego powodu nie wyceniamy działki ponieważ są
to dla nas koszty.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Terenowej  Marek  Olszewki powiedział,  że  gmina
zwróciła  się  do  zainteresowanych  o  zajęcie  oficjalnego  stanowiska  w  formie
pisemnej,  że  wyrażają  zainteresowanie  kupnem  działki,  aby  móc  później  zlecić
wycenę  nieruchomości.  Jeśli  chodzi  o  sprzedaż  mienia  to  nie  wyceniamy
nieruchomości bezpodstawnie ponieważ nie chcemy ponosić dodatkowych kosztów,
w przypadku gdy nie pojawi się inwestor.

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że analizując temat powinniśmy również
pomyśleć o sprzedaży mienia naszym mieszkańcom oraz przychodami z dzierżawy
mienia, gdzie np. lokal po byłej kawiarni A’vista stoi już prawie trzy lata gdzie mógłby
przynosić przychody dla gminy z tytułu najmu jak również lokal po sklepie P. Bochno.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Terenowej  Marek  Olszewki powiedział,  że  w  dniu
dzisiejszym  kolejny  wykonawca,  który  miał  położyć  płytki  w  lokalu  po  kawiarni
zrezygnował,  a  więc  od  nowa  trzeba  będzie  szukać  firmy  usługowej.  Pomimo
wydłużenia okresu realizacji zadania do dwóch miesięcy i zaproponowanej wyższej
stawki wykonawca (już trzeci) i tak zrezygnował. Wygląda na to, że po raz kolejny
trzeba  będzie  zweryfikować  termin  i  być  może  ponownie  zwiększyć  stawkę,  aby
znaleźć  wykonawcę.  Wysokość  ostatnio  proponowanej  stawki  za  samą  robociznę
wyniosła  45 zł. brutto, gdzie koszt takiego zadania wynosi od 40 do 50 zł.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński powiedział,  że  jeśli  chcemy
zakończyć prace w tym lokalu to należy zwiększyć stawkę za robociznę być może do
50 zł. brutto. 

Kierownik  GOPS  Grażyna  Jolanta  Niedźwiedzka  –  Bień powracając  do  pytania
radnego Piotra Dziadonia powiedziała, że koszt jednego przelewu wynosi 1 zł.

Radny Piotr Dziadoń zapytał ile przelewów jest wykonywanych w GOPS miesięcznie?

Kierownik  GOPS  Grażyna  Jolanta  Niedźwiedzka  –  Bień powiedziała,  że  przelewy
dokonywane są w różnych terminach np.: 10, 15, 25 każdego miesiąca w zależności
od rodzaju ustalonych zasiłków i ilości osób, które je otrzymują. Ilość przelewów jest
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ciężka  do  weryfikacji  ponieważ  np.  w  lipcu  było  15  ogólnych  przelewów
wychodzących  na  zewnątrz,  a  reszta  to  są  przelewy  wewnętrzne.  Przelewy
kompletowane są zgodnie z listą w „grupy paczek”, gdzie na jednej liście umieszcza
się  kilka  przelewów robionych  jednym zapisem dzięki  czemu płacimy  również  za
jeden przelew.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wobec braku dalszej dyskusji 
poprosił radnych o przegłosowanie przedstawionej informacji z wykonania budżetu 
Gminy Srokowo za I półrocze 2016 r.

Rada Gminy jednogłośnie – 12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł.
„wstrzymujących się”  przyjęła informację z wykonania budżetu Gminy

Srokowo za I półrocze 2016 r.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6. i  przystąpił do realizacji pkt 7. porządku obrad. 

Pkt 7.
Wykonanie budżetu szkół za 6 miesięcy 2016 r. oraz przygotowanie szkół
do nowego roku szkolnego 2016/2017.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział,  że temat wykonania
budżetu szkół za 6 miesięcy 2016 r. (zał. nr 8.) oraz przygotowanie szkół do nowego
roku szkolnego 2016/2017 analizowany był podczas posiedzenia komisji stałych Rady
Gminy Srokowo. Przewodniczący stwierdził, że do przewozu dzieci należałoby zakupić
jeszcze jedną jednostkę ponieważ poza ostatnio kupionym autobusem pozostały ta-
bor jest w nieciekawym stanie i w razie awarii nie będziemy mieli rezerwowego auto-
busu. Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.

Radna Renata Mendala zapytała czy w Szkole w Solance są szatnie dla dzieci star-
szych?

Kierownik Filii w Solance Danuta Bielecka odpowiedziała, że ze względu na brak po-
mieszczenia jest jedna ogólna szatnia, ale starszych dzieci jest tylko 20 uczniów więc
nie będzie problemu z ulokowaniem uczniów młodszych. Do tej pory była taka sama
sytuacja, z którą bezproblemowo poradziliśmy sobie ponieważ uczniowie przywożeni
są do szkoły w dwóch turach w odstępie 20 minutowym.

Radna Renata Mendala zapytała w którym miejscu jest szatnia?

Kierownik Filii w Solance Danuta Bielecka odpowiedziała, że radni byli na przeglądzie
szkół, gdzie wszystko było im przedstawione. Szatnia jest umiejscowiona przed od-
działem przedszkolnym. Została ona odnowiona i zmodernizowana, w ubiegłym roku
zmieniono wieszaki, których jest większa ilość niż uczniów, ale szkoła czeka jeszcze
na nowe szafki. Dodatkowo oddział przedszkolny ma swoją osobną szatnię obok z
bardzo dobrym wyposażeniem odpowiadającym wymogom przedszkola.

Dyrektor Szkoły Podstawowej Jadwiga Zając powiedziała, że szatnia nigdy nie była
przenoszona i jest zawsze w tym samym miejscu. 

Radna Renata Mendala zapytała czy w związku z wymianą paneli w szkole będzie
planowana zmiana obuwia dla dzieci?
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Kierownik Filii w Solance Danuta Bielecka odpowiedziała, że podczas rozpoczęcia no-
wego roku szkolnego rodzice zostaną poinformowani o konieczności wymiany obuwia
dla dzieci. Do tej pory klasy młodsze pomimo braku takiej konieczności już zmieniały
obuwie w szkole.

Radna Renata  Mendala zapytała  czym spowodowane jest  to,  że spośród siedmiu
uczniów kończących Szkołę Podstawową w Solance trzech z nich nie zdecydowało się
kontynuować naukę w Gimnazjum w Srokowie?

Dyrektor  Gimnazjum Nr 1 w Srokowie Dariusz Kowalski odpowiedział,  że nie  wie
czym jest to spowodowane. Część rodzin wyjechała z gminy, a część rodziców dojeż-
dżając do pracy np. do Kętrzyna przy okazji dowozi swoje dzieci do innego gimna-
zjum.

Radna Ewa Dudek powiedziała, że podczas przeglądu placówek zaniepokojenie wzbu-
dził budynek, który znajduje się przy Szkole Podstawowej w Solance.

Kierownik Filii w Solance Danuta Bielecka odpowiedziała, że już nie ma tego budyn-
ku.

Radna Ewa Dudek zapytała czy to miejsce zostało w jakiś sposób zabezpieczone?

Kierownik Filii w Solance Danuta Bielecka odpowiedziała, że wszystko jest wyrówna-
ne, uporządkowane, nawieziono ziemię i w tym miejscu będzie posiana trawa.

Radna Ewa Dudek zapytała czy w gminie jest regulamin dowożenia dzieci i jeśli tak
to chciałaby wiedzieć jakie jest to zarządzenie?

Wójt Gminy Franciszek Andruszkiewicz odpowiedział, że tak mamy takie zarządzenie.

Radna Ewa Dudek powiedziała, że dyrektorzy dołożyli wszelkich starań, aby przygo-
tować szkoły do nowego roku szkolnego. Szkoły są w miarę możliwości odremonto-
wane, położone są panele, zamontowano nowe drzwi. Szkoła w Solance również jest
dobrze przygotowana do przyjęcia uczniów. Obawy radnej budzi świetlica w Szkole
Podstawowej w Srokowie. Jest to miejsce gdzie od samego rana do momentu rozpo-
częcia zajęć przebywają dzieci dojeżdżające jak również po zakończeniu lekcji do od-
jazdu do domu. W świetlicy powinny być stworzone warunki do odrobienia lekcji po-
nieważ zdarzają się uczniowie, którzy takich warunków          w domu nie mają. Nie-
stety nasza  świetlica jest słabo przygotowana do umieszczania w niej uczniów. War-
to byłoby pomyśleć o wymianie krzesełek i stołów, a dodatkowo jest zbyt mała, aby
pomieścić w niej dzieci oczekujące na odjazd autobusu szkolnego. Radna zapyta Pa-
nią Dyrektor Jadwigę Zając ile najwięcej dzieci przebywa na świetlicy w jednym mo-
mencie?

Dyrektor Szkoły Podstawowej Jadwiga Zając powiedziała, że mamy dwie grupy świe-
tlicowe:  grupa  młodsza  i  starsza  z  czego każda  z  nich  nie  może przekroczyć  25
uczniów. W związku z tym uczniowie klas I-III korzystają ze swoich klas, gdzie odra-
biają lekcje, starsze dzieci są na świetlicy. Jeśli jest taka możliwość to grupy świetli-
cowe korzystają z klas i sali gimnastycznej. Nie ma możliwości, aby dwie grupy świe-
tlicowe przebywały razem.

Radna Ewa Dudek zapytała czy planowane jest doposażenie świetlicy?
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Dyrektor Szkoły Podstawowej Jadwiga Zając powiedziała, że na dzień dzisiejszy nie
ma środków na ten cel.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński poprosił  Panią  Skarbnik
o porównanie do roku 2015 środków wydanych na szkoły z uwzględnieniem wyna-
grodzenia.

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że jeśli chodzi o porównanie wy-
płaconych dodatków dla nauczycieli na poszczególne stopnie awansu zawodowego w
szkołach prowadzonych przez jednostki to np. w 2014 r. dla nauczyciela stażysty mu-
sieliśmy wypłacić dodatek wyrównawczy w kwocie 230,55 zł., w 2015 r. już nie wy-
płacano tego dodatku. Jeśli chodzi o nauczycieli  kontraktowych to w 2014 r. była
nadpłata w wysokości 5846 zł., a w 2015 r. dopłacono 1999 zł. W kwestii nauczycieli
mianowanych w 2014 r. wypłacaliśmy dodatek w kwocie 3251 zł., a w 2015 r. niedo-
płata wynosiła 8979 zł. Nauczyciele dyplomowani w 2014 r. mieli nadpłatę w wysoko-
ści 51452 zł., a w 2015 r. nadpłata wyniosła 50022,16 zł. Z przedstawionych infor-
macji można wywnioskować to, że jest za dużo godzin wypłacanych nauczycielom
dyplomowanym, gdyż w tej grupie jest nadpłata, a w innych występują niedopłaty.
Dyrektorzy powinni zastanowić się nad tym co jest powodem dużej ilości nadgodzin,
a może brak nauczycieli ponieważ taka sytuacja kosztuje gminę dużo pieniędzy.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński zwrócił  uwagę,  że  wielokrotnie
analizowano godziny ponadwymiarowe, a uchwała Rady Gminy podjęta w tym tema-
cie dnia 25 października 2015r. powinna być respektowana. Przewodniczący Rady
Gminy uważa, że pod względem organizacyjnym i finansowym są niedociągnięcia.

Radna Ewa Dudek powiedziała, że kwestia nadgodzin była poruszana. Wynikł z tego
względu pewien spór ponieważ jak przekazał Dyrektor Gimnazjum są to jednorazowe
zastępstwa, które nie wchodzą w pensum. Radna uważa, że tę sprawę należałoby
przeanalizować i wyjaśnić jak ta sytuacja wygląda prawnie ponieważ Pani Sekretarz
twierdzi, że wskazane godziny wchodzą w pensum. Jeśli chodzi o nadgodziny to ze-
stawienie zostało przekazane dopiero przed sesją i jest to zaskakujące, że niektórym
nauczycielom trzeba wypłacić dodatek wyrównawczy, a inni nauczyciele mają niepo-
równywalnie większe kwoty za nadgodziny. Najlepiej  byłoby żeby dyrektorzy prze-
analizowali ten fakt łącznie z Panem Wójtem.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że jest to temat ważny
i chciałby, aby Pani Sekretarz włącznie z dyrektorami szkół przeanalizowała tę spra-
wę. Jeśli jest taka potrzeba można zastanowić się nad np. zatrudnieniem nauczycieli,
którzy są na emeryturze ponieważ byłoby to mniej kosztowne rozwiązanie niż to do-
tychczas. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy zatrudnienie nauczyciela mianowanego
byłoby bardziej korzystne ekonomicznie zamiast wypłacania nadwyżek dla nauczycieli
dyplomowanych i czy wtedy gmina nie miałaby takich nadpłat? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że tak. Dodatkowo zatrudnienie
młodego nauczyciela również nie powodowałoby nadgodzin i dodatkowych kosztów.

Radna  Agnieszka  Gajowniczek zapytała  Pana Wójta  kiedy  (w jakim czasie)  radni
otrzymają jakąś informacje w tym temacie ponieważ w IV kwartale ma odbyć się
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kontrola zarządcza, a przy okazji poprosiła o przedstawienie wyników z kontroli dla
radnych.

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska odpowiedziała, że dopłaty dla nauczycieli
stażystów wynikają z nieosiągania średnich wynagrodzeń, które należało się im wy-
płacić poprzez dodatki wyrównawcze. W niektórych wypadkach nie da się dołożyć
godzin dla konkretnego nauczyciela, aby uzupełnić cały etat. Sekretarz dodała, że or-
ganem upoważnionym do składania skargi na kierowników jednostek administracyj-
nych jest Rada Gminy, a nie Wojewoda.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że w kontekście podję-
tej w październiku ubiegłego roku uchwały dotyczącej godzin nauczycieli należałoby
przeanalizować cały cykl organizacyjny. Nie może dochodzić do takich sytuacji, że
Rada Gminy podejmuje uchwały, które nie są dokładnie realizowane. Powinno odbyć
się spotkanie Komisji Edukacji z Panem Wójtem, Panią Sekretarz                  i osoba-
mi zainteresowanymi, aby wyjaśnić tę sytuację. 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że w związku z informacją
jaka otrzymała Przewodnicząca Komisji Edukacji na temat wypłaconych nadgodzin to
dotyczyła ona indywidualnych godzin nauczania jednej osoby co wynikło w trakcie
roku szkolnego. Od nowego roku szkolnego nauczania indywidualnego nie ma już w
szkole,  a  nowy arkusz organizacyjny został  zatwierdzony  zgodnie  z  obowiązującą
uchwałą Rady Gminy.

Radna Ewa Dudek podsumowując powiedziała, że jeśli chodzi o nadgodziny i dopłaty
to mamy 17 nauczycieli dyplomowanych w Szkole Podstawowej i 8 nauczycieli dyplo-
mowanych w Gimnazjum. Wiadomo, że nauczyciele mianowani będą dążyli do tego,
aby również podnieść swoje wykształcenie. Nie zawsze jest taka możliwość, że dyrek-
tor może przekazać nauczycielowi kontraktowemu czy mianowanemu, ponieważ czę-
sto mają już zajęcia. Radna apeluje o rozsądność i analizę, aby jeśli istnieje możli-
wość to zatrudnić nauczyciela do jakiegoś przedmiotu lub w ostateczności najpierw
rozważyć nadgodziny przy nauczycielach o niższym stopniu,  a później  o wyższym
stopniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński chciałby, aby na rozpoczęciu roku
szkolnego wyjaśnić tę kwestię i mieć pewność, że takie rozwiązanie organizacyjne zo-
stanie wykonane. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wobec braku dalszej dyskusji 
poprosił radnych o przegłosowanie przedstawionej informacji z wykonania budżetu 
szkół za 6 miesięcy 2016 r. oraz przygotowania szkół do nowego roku szkolnego 
2016/2017.

Rada Gminy jednogłośnie – 12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł.
„wstrzymujących się”  przyjęła informację z wykonania  budżetu szkół za

6 miesięcy 2016 r. oraz przygotowania szkół do nowego 
roku szkolnego 2016/2017.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7. i przed przystąpieniem do realizacji pkt 8. po-
rządku obrad o godz. 14.11 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 14.27.

Podczas przerwy o godz. 14.15. obrady opuściła radna Renata Mendala – stan 11 radnych.
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Pkt 8.
Ocena stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński poprosił  Kierownika
Referatu Gospodarki Terenowej Marka Olszewskiego o przedstawienie oceny  stanu
środowiska w gminie, gospodarka odpadami (zał. nr 9).

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Terenowej  Marek  Olszewski powiedział,  że  na
ostatnim  wspólnym  posiedzeniu  komisji  radni  otrzymali  informacje  o  stanie
środowiska  ta  terenie  Gminy  Srokowo,  która  została  przyjęta  z  zastrzeżeniem
prowadzenia  sposobu  odbioru  odpadów  wielkogabarytowych  od  naszych
mieszkańców.  Zgodnie  z  ustaleniami  z  Mazurskim  Związkiem  Międzygminnym
Gospodarka Odpadami został nawiązany kontakt w tym temacie, a z wykonawcą czyli
z  firmą  „Koma”  zostanie  ustalony  szczegółowy  sposób  odbioru  odpadów
wielkogabarytowych w szczególności w części dotyczącej informacji dla mieszkańców.
Kierownik  podkreślił,  że  wcześniej  mieszkańcy  otrzymali  taką  informację,  która
również jest cały czas dostępna na stronie internetowej, ale zostanie ona ponownie
rozesłana.  Dodatkowo  będą  podjęte  działania  związane  z  wyegzekwowaniem  od
wykonawcy  utrzymania  w  odpowiednim  stanie  sanitarnym  (mycie  i  dezynfekcja)
pojemników  na  śmieci.  Wszelkie  sygnały  od  mieszkańców o  nieprawidłowościach
będą  zbierane  np.  podczas  spotkań  organizowanych  w  sołectwach  dotyczących
Funduszu  Sołeckiego,  a  następnie  przekazywane  do  Mazurskiego  Związku
Międzygminnego w Giżycku.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a  w  związku  z  jej  brakiem  poprosił  radnych  o  przegłosowanie  przedstawionej
informacji.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych -  jednogłośnie  11 gł. „za”,
0gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła informację na temat

oceny stanu ochrony środowiska w gminie, gospodarka odpadami.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8. i  przystąpił do realizacji pkt 9. porządku obrad. 

Pkt 9. 

Podjęcie uchwał w sprawach:

9.1. Zmiany w składzie osobowym Komisji Rady Gminy Srokowo.

Przewodniczący  Rady  Gminy Srokowo Aleksander  Kamiński powiedział,  że  projekt
uchwały (zał. nr 10) był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji
stałych,  otworzył dyskusję, a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą
Rady Gminy Reginę Wieczorek o odczytanie projektu uchwały w sprawie  zmiany w
składzie osobowym Komisji Rady Gminy Srokowo.
Po odczytaniu projektu uchwały przez Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę 
Wieczorek, Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę
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Nr XXIV/123/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie zmiany w składzie stałych komisji Rady Gminy Srokowo.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.1. i  przystąpił do realizacji pkt 9.2. 
porządku obrad

9.2. 
Organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i  finansowej szkół prowa-
dzonych przez Gminę Srokowo. 

Przewodniczący  Rady  Gminy Srokowo Aleksander  Kamiński powiedział,  że  projekt
uchwały (zał. nr 11) był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, a na-
stępnie poprosił o zabranie głosu Panią Sekretarz Małgorzatę Chociełowską.

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że podczas przeprowadzonej
kontroli przez Regionalną Izbę Obrachunkową zostały dostrzeżone usterki w poprzed-
niej uchwale i dotyczyły one podstawy prawnej oraz wymienionych trzech jednostek
organizacyjnych.  Proponowany projekt  uchwały  został  poprawiony i przedstawiony
radnym do zaopiniowania podczas posiedzenia komisji. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziado-
nia o odczytanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administra-
cyjnej i finansowej szkół prowadzonych przez Gminę Srokowo. 

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/124/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej

szkół prowadzonych przez Gminę Srokowo.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.2. i  przystąpił do realizacji pkt 9.3. 
porządku obrad

9.3. Ustalenia zasad udzielania dofinansowania ze środków budżetu Gminy
Srokowo  na  realizację  inwestycji  związanych  z  budową  przydomowych
oczyszczalni ścieków. 

Przewodniczący  Rady  Gminy Srokowo Aleksander  Kamiński powiedział,  że  projekt
uchwały (zał. nr 12) był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, a na-
stępnie poprosił o zabranie głosu Kierownika Referatu Gospodarki Terenowej Marka
Olszewskiego.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Terenowej  Marek  Olszewski powiedział,  że  został
przygotowany projekt w sprawie ustalenia zasad udzielania dofinansowania ze środ-
ków budżetu Gminy Srokowo na realizację inwestycji związanych z budową przydo-
mowych  oczyszczalni  ścieków.  Radni  zapoznali  się  z  tym  projektem  uchwały  na
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wspólnym posiedzeniu komisji  stałych i  przedstawili  sugestie co do wprowadzenia
określonych zmian, a mianowicie: 
-w § 1 pkt 2, ppkt 2.1. miałby następujące brzmienie: „Wnioski o udzielenie dotacji
ze środków budżetu Gminy Srokowo na realizację  inwestycji związanych z  budową
przydomowych oczyszczalni ścieków należy składać do dnia 31 marca każdego roku,
ewentualnie w drugim terminie do dnia 30 czerwca”,
-ppkt 2.4. miałby następujące brzmienie: „O kolejności udzielenia dotacji ze środków
budżetu  Gminy  Srokowo,  decyduje  kolejność  wpływu  kompletnych  wniosków,
w  pierwszej  kolejności  rozpatrywane  będą  wnioski  dla  nieruchomości  stale
zamieszkałych i wnioski  nie zrealizowane z lat ubiegłych”,
-dokonano zmiany we wzorze  umowy i  dotyczy  § 3,  ust.  1,  pkt  c.,  który  brzmi:
„ na  żądanie  organów  kontrolnych,  okazywanie  dowodu  utylizacji  osadu  oraz
przedkładanie  bez  wezwania  dowodu  utylizacji  osadu  corocznie  w  terminie  do
30 listopada”.
-  zmodyfikowano  również  następujący  zapis:  „wypłacona  kwota  dofinansowania
inwestycji jest przychodem dotowanego” zgodnie z uzgodnieniami podczas komisji,
a pozostała część uchwały jest bez zmian.

Radna Ewa Dudek powiedziała, że co roku będą zawsze zarezerwowane środki na
budowę oczyszczalni, ale czy jest określony okres jak długo to będzie trwało? Wiemy,
że w tym roku budżetowym i w przyszłym pieniądze będziemy mieli zarezerwowane
na taka inwestycję,  ale  co z  latami  przyszłymi?  Warto  byłoby stworzyć  zapis,  że
projekt będzie realizowany przez np. minimum pięć lat.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Terenowej  Marek  Olszewski odpowiedział,  że  od
strony prawnej nie mamy zbytniej możliwości do zaciągania takich zobowiązań do
kolejnych budżetów. Rada Gminy decyduje o przeznaczeniu określonych środków i w
każdej chwili jeśli dojdzie do wniosku, że ten program nie ma sensu może tę uchwałę
uchylić.  Środki  na  realizację  zadania  można  zapisać  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej  dając  bezpośrednio  sygnał,  że  finansowanie  będzie  zabezpieczone
z wyprzedzeniem.  Na  przyszły  rok  będzie  przeznaczona  kwota  nie  mniejsza  niż
100  tys.zł  czyli  na  10  przydomowych  oczyszczalni  ścieków.  Jeśli  będzie
zainteresowanie ze strony mieszkańców na większą kwotę to wtedy gmina będzie
szukała rozwiązań finansowych w trakcie trwania roku budżetowego.

Radna Ewa Dudek złożyła formalny wniosek o zabezpieczenie środków finansowych
na to zadanie od przyszłego roku budżetowego w WPF na lata kolejne.

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że w tym przypadku można byłoby rozważać
takie  możliwości  jak  np.  częściowe  rozliczenie  przy  zakupie  urządzeń
technologicznych tak, aby można było złożyć pierwszy wniosek o refundację. Kolejna
propozycja  to  np.  ewentualne  uwzględnienie  realizacji  takiej  budowy z systemem
gospodarczym ponieważ mamy do czynienia  z rolnikami,  którzy  mają odpowiedni
sprzęt, mogą wykonać jakiś transport, wykopy itd. Program skonstruowany jest tak,
że ma być wykonawca, który wszystko zrobi, wystawi fakturę i dopiero wtedy można
przystąpić  do  rozliczenia.  Radny  uważa,  że  w  niektórych  przypadkach  może  to
stanowić  barierę  finansową  dla  osób  zainteresowanych  i  dlatego  wprowadzenie
zasady częściowego rozliczenia z zawartej umowy jest zasadne.  Dodatkowo radny
uważa,  że aby program ten mógł  być sukcesywnie realizowany będzie  potrzebna
„pomoc  administracyjna”  ponieważ  ludzie  będą  mogli  mieć  kłopoty  z  wnioskami,
zgłoszeniami do Starostwa i innymi krokami niezbędnymi do realizacji tego zadania.
Było  by  dobrze,  aby  kompetentni  pracownicy  Urzędu  Gminy  świadczyli  pomoc
osobom, które zdecydują się zgłosić do tego programu ponieważ nie wszyscy znają
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przepisy, nie wiedzą gdzie się udać i z jakimi dokumentami jak również w kwestii
wypełnienia wniosku itp.   

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski odpowiedział, że szereg
uregulowań o których wspomniał radny Krzysztof Mościcki jest zawarte we wzorze
umowy  i  oświadczenie  wykonawcy  o  wykonaniu  robót  zgodnie  z  dokonaniem
zgłoszenia robót lub projektem budowlanym nie odnosi się tylko do profesjonalnego
wykonawcy, ale również do inwestora. W kwestii dotyczącej zaliczek nie jest dobrą
praktyką jeśli chodzi o przekazywanie środków na realizację przedsięwzięcia, które
nie  jest  zakończone.  Nie  każdy posiada  np.  10 tys.  zł,  aby zapłacić  od razu  dla
wykonawcy oraz ok. 2 tys. zł na udział własny, aby zapłacić całość i dopiero wystąpić
o  refundację  dlatego  też  nie  mówi  się  o  refundacji  ale  o  dotacji.  Dlatego
w umowie jest stosowny zapis mówiący, że przewiduje się możliwość dokonania cesji
należności  z  dotacji  na  rzecz  wykonawcy  (dostawcy)  po  złożeniu  stosownego
oświadczenia  przez  dotowanego.  Czyli  po  zamówieniu  urządzenia  i  otrzymaniu
faktury należy przywieźć ją do urzędu, złożyć oświadczenie  o cesji  i  wtedy urząd
przeleje odpowiednią kwotę za tę fakturę bezpośrednio dla dostawcy po to, aby nie
wymagać całości środków ze strony inwestora. W kwestii technicznej gmina nie może
wskazywać inwestorowi  od kogo ma zakupić urządzenia,  a jedynie podpowiedzieć
jakie na rynku są dostępne urządzenia i technologie co do których wybór należy tylko
i  wyłącznie  do  osoby  zainteresowanej  –  inwestora.  Jeśli  chodzi  o  pomoc  w
wypełnieniu  zgłoszenia  nie  ma  najmniejszego  problemu,  gdyż  pracownicy  będą
udzielali takiej pomocy administracyjnej osobom które się po nią zwrócą. 

Radny  Krzysztof  Mościcki uściślając  zapytał  czy  potrzebne  potwierdzenie  przez
wykonawcę wykonanie robót zgodnie z dokonanym zgłoszeniem robót lub projektem
budowlanym będzie poświadczenie inwestora jeśli  sam postanowi dokonywać tych
prac. 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski odpowiedział, że nie po-
nieważ wykonawca może to podpisać jeśli zleci na zewnątrz, a jeśli inwestor sam bę-
dzie wykonywał prace to sam je podpisze.

Radny Piotr Dziadoń zapytał o ujęcie we wzorze umowy terminu 30 listopada, które-
go nie ma w umowie, a która nie jest załącznikiem do uchwały bo nie ma takiej infor-
macji.

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski odpowiedział, że jest 
informacja ujęta w § 2 uchwały mówiący, że formularz wniosku  oraz Wzór umowy 
określono w załączniku Nr 1 stanowiącym integralną część niniejszej uchwały.

Radna Ewa Dudek powiedziała, że jeśli podczas prac komisji doraźnej zajmującej się
wskazaniem zadań  priorytetowych  do  WPF  na  lata  2017-2022  zostanie  ujęty  jej
wniosek  formalny  o  zabezpieczenie  środków finansowych  na  realizację  inwestycji
związanych  z  budową  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  od  przyszłego  roku
budżetowego i na lata kolejne to wniosek wycofuje i złoży go w formie pisemnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński  w związku z brakiem dal-
szej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia o odczyta-
nie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania dofinansowania ze środ-
ków budżetu Gminy Srokowo na realizację inwestycji związanych z budową przydo-
mowych oczyszczalni ścieków. 
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Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/125/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie ustalenia zasad udzielania dofinansowania ze środków budżetu
Gminy Srokowo na realizację inwestycji związanych z budową przydomo-

wych oczyszczalni ścieków.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.3. i  przystąpił do realizacji pkt 9.4. 
porządku obrad

9.4.  Przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Gminy Srokowo w latach 2016-2021”.

Przewodniczący  Rady  Gminy Srokowo Aleksander  Kamiński powiedział,  że  projekt
uchwały (zał. nr 13) był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, a na-
stępnie poprosił o zabranie głosu Kierownika Referatu Gospodarki Terenowej Marka
Olszewskiego.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Terenowej  Marek  Olszewski powiedział,  że  radni
otrzymali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Wieloletniego  programu
gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy  Srokowo  w  latach  2016-2021”.
Taka  uchwała  została  w maju  br.  podjęta,  ale  została  uchylona  w całości  przez
Wojewodę. W stosunku do pierwotnej uchwały uzupełniono ją o zapis w podstawie
prawnej,  a jeśli  chodzi  o sam załącznik to został  zmieniony zapis  rozdziału  VII o
następującym brzmieniu:  „Zasady gospodarowania  lokalami  wchodzącymi  w skład
mieszkaniowego  zasobu  Gminy”,  a  pozostałe  zmiany  są  zgodne  z  ustaleniami
powziętymi podczas komisji i przedłożonymi radnym w formie pisemnej.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczo-
rek o odczytanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu go-
spodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Srokowo w latach 2016-2021”.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/126/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszka-

niowym zasobem Gminy Srokowo w latach 2016-2021”.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.4. i  przystąpił do realizacji pkt 9.5. 
porządku obrad.
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9.5. Połączenia Sołectwa Bajory Wielkie i Sołectwa Wyskok w jedno sołec-
two o nazwie Sołectwo Bajory Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział,  że projekty
uchwał  (zał.  nr  14-21)  były  omawiane na wspólnym posiedzeniu  komisji  stałych,
a następnie poprosił o zabranie głosu Panią Sekretarz Gminy Małgorzatę Chociełow-
ską o przedstawienie projektów uchwał.

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że zgodnie z wolą Przewodni-
czącego Rady Gminy omówi łącznie wszystkie te projekty uchwał czyli trzy uchwały w
sprawie zmiany granic oraz pięć uchwał w sprawie nadania nowych statutów dla no-
wopowstałych sołectw i  tych w których nastąpiły  zmiany. W celu poznania  opinii
mieszkańców na temat utworzenia, połączenia, podziału i zniesienia jednostek po-
mocniczych  w  Gminie  Srokowo  zostały  przeprowadzone  konsultacje  społeczne  w
dwóch formach: spotkań z mieszkańcami oraz ankiety. Zmiany granic miały na celu
poprawę działania organów sołectw z uwzględnieniem woli mieszkańców zebranych
podczas  zebrań  wiejskich.  Po  wysłuchaniu  obecnych  na  zebraniach  mieszkańców
Wójt Gminy postanowił przychylić się do ich woli wprowadził zaproponowane zmiany
do statutów sołectw, odstąpił od zamiaru połączenia Sołectwa Leśny Rów z Sołec-
twem  Jankowice  i  przedłożył  pozytywnie  zaopiniowane  projekty  uchwał  radnym.
Wola mieszkańców została w całości uwzględniona w przedstawionych projektach.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczo-
rek o odczytanie projektu uchwały w sprawie  połączenia Sołectwa Bajory Wielkie i
Sołectwa Wyskok w jedno sołectwo o nazwie Sołectwo Bajory Wielkie.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/127/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie połączenia Sołectwa Bajory Wielkie i Sołectwa Wyskok w jedno

sołectwo o nazwie Sołectwo Bajory Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.5. i  przystąpił do realizacji pkt 9.6. 
porządku obrad.

9.6. Zniesienia jednostki pomocniczej o nazwie Sołectwo Łęknica w celu
przyłączenia wsi Łęknica do Sołectwa Wilczyny.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziado-
nia o odczytanie projektu uchwały w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej o na-
zwie Sołectwo Łęknica w celu przyłączenia wsi Łęknica do Sołectwa Wilczyny.
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Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/128/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej o nazwie Sołectwo Łęknica

w celu przyłączenia wsi Łęknica do Sołectwa Wilczyny.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.6. i  przystąpił do realizacji pkt 9.7. 
porządku obrad.

9.7. Podziału Sołectwa Wilczyny na Sołectwo Wilczyny i Sołectwo Jegław-
ki.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczo-
rek o odczytanie projektu uchwały w sprawie podziału Sołectwa Wilczyny na Sołec-
two Wilczyny i Sołectwo Jegławki. 

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/129/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie podziału Sołectwa Wilczyny na Sołectwo Wilczyny  

i Sołectwo Jegławki.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.7. i  przystąpił do realizacji pkt 9.8. 
porządku obrad.

9.8. Nadanie statutu Sołectwu Bajory Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że według niego statuty są zrobione poprawnie,
ale ma pewne wątpliwości dotyczące pkt 4 w rozdziale I, który mówi iż gospodarowa-
nie majątkiem i mieniem powierzonym sołectwom oraz gospodarkę finansową sołec-
twa określa statut. Rozdział IV mówi, że Organy samorządu Mieszkańców Sołectwa
zarządzają i korzystają ze składników mienia komunalnego powierzonego im przez
Gminę, ale o finansach już się nie mówi. W rozdziale VII znajduje się następujący za-
pis: sołectwo zarządza i administruje składnikami mienia powierzonymi do korzysta-
nia, a uchwały w tym zakresie wykonuje sołtys. Kolejny punkt mówi, że przekazanie
sołectwu składników mienia komunalnego do korzystania może nastąpić na wniosek
sołectwa- ale nie jest napisane którego organu sołectwa gdyż organem jest zebranie
wiejskie, rada sołecka i sołtys. Radny zapytał kto w takim razie miałby wystąpić z
wnioskiem o przekazanie do składników mienia komunalnego do korzystania z niego?
Kolejną rzeczą ujętą w projekcie uchwały jest zapis mówiący iż tryb przekazania mie-
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nia dla sołectwa określa uchwała Rady Gminy – radny powiedział, że przy takim zapi-
sie należy przypuszczać, iż taka uchwała się znajduje.

Radca Prawny Ryszard Bielański odpowiedział, że taki zapis może być ujęty w statu-
cie, gdyż wskazuje organ, ale kwestia uchwały jest kwestią jej podjęcia. 

Radny Krzysztof Mościcki zapytał czy jeśli sołectwo zarządza mieniem komunalnym
(świetlica, boisko) to czy ma możliwości pobierania drobnych opłat za wynajem np.
świetlicy w formie zakupu np. środków czystości? Radny zapytał czy sołectwo może
przyjmować darowizny? W jakim trybie powinno się rozliczać te przychody?

Radca Prawny Ryszard Bielański odpowiedział, że sołectwo nie prowadzi żadnego bu-
dżetu  więc  nie  może  przyjmować środków finansowych,  darowizn  itp.  Darowizna
może  być  przekazana  do  budżetu  gminy  ze  wskazaniem  na  cel  i  z  określeniem
z czego może wynikać. Wszelkie finanse muszą przejść przez budżet Gminy. Rozlicze-
nie darowizny ze wskazaniem następuje w ramach wykonania budżetu Gminy. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że dobrze byłoby gdyby takie zapisy jednak po-
jawiły się w statucie po to, aby ludzie wiedzieli jak mają postępować w poszczegól-
nych przypadkach. 

Radca Prawny Ryszard Bielański odpowiedział, że ma wątpliwości czy takie zapisy uj-
mować w projekcie statutu.

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że świetlice wiejskie są wynajmowane miesz-
kańcom na organizację różnego spotkań. Czy w związku z tym te środki mogą wrócić
z powrotem do sołectwa, ponieważ mamy z funduszu sołeckiego pobierane finanse
na środki czystości, opłaty za opał itp.?  

Kierownik Referatu Gospodarki  Terenowej Marek Olszewski powiedział,  że nie ma
przepisów regulujących sposób obrotu środków finansowych. Rada może zawniosko-
wać o sposobie przeznaczenia określonej puli środków, która wpłynęła do budżetu i
jeśli na dokonanie zmiany w budżecie będzie zgoda Wójta i uchwała rady zmieniająca
budżet to nic nie stoi na przeszkodzie aby środki wróciły z powrotem, ale najpierw
musi być spełniona procedura budżetowa. 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że omawiane statuty zostały
poddane konsultacjom społecznym, a ich zmiana dotyczyła tylko i wyłącznie zmiany
obszaru sołectwa, a treść pozostała bez zmian. 

Radna Agnieszka Gajowniczek złożyła wniosek formalny o odsunięcie tematu nadania
statutów z obrad sesji, ponieważ chce, aby te statuty były uszczegółowione.  

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała,  że nie można ich odsunąć
ponieważ jest już po konsultacjach społecznych.

Radna Agnieszka Gajowniczek odpowiedziała, że w takim razie może trzeba będzie
zrobić kolejne, gdyż te ograniczyły się jedynie do przedstawienia zmienionych na-
główków w statutach, a tu jest sporo wątpliwości.

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski powiedział, że ewaluacja
ustawy o finansach publicznych poszła w takim kierunku, że gmina teoretycznie może
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przyjąć różne darowizny,  ale  jeśli  bardzo  mocno uszczegółowimy zapisy  pod tym
względem to może się okazać, że wykorzystanie jej przez samorząd jest niemożliwe
i w tym momencie darowiznę należy zwrócić. Kolejną kwestią jest to, że jeśli przepro-
wadzono konsultacje społeczne dotyczące nadania statutów sołectwom to praktycz-
nie radni powinni proponowane projekty uchwał przyjąć. Natomiast należałoby się
zastanowić nad inną kwestią – czyli po dokonaniu zmiany statutu gminy i przyjęciu
nowego należałoby przyjąć nowe statuty sołectw odpowiadające nowym regulacjom
w statucie gminy i aby były one jednolite we wszystkich sołectwach trzeba będzie
wzór statutu, ponownie skonsultować z sołectwami i  wtedy je uchwalić.  W takim
przypadku wszystkie sołectwa będą funkcjonowały na takich samych zasadach i wa-
runkach.

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska przypomniała, że są sołectwa, w których
należy przeprowadzić wybory sołtysów, a do końca września należy zrobić podział
funduszu sołeckiego.

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że trzeba było trochę wcześniej podysku-
tować na ten temat z radnymi na komisjach i konkretniej przyłożyć się do formułowa-
nia statutów poszczególnych sołectw, a nie tylko przekopiować je. 

Radca Prawny Ryszard Bielański proponuje, aby zacząć od nowego Statutu Gminy
Srokowo, a dopiero później w porównaniu i w jego uzasadnieniu należałoby opraco-
wać statut sołectw i w związku z tym podjąć uchwałę w sprawie jednolitego statutu
sołectw. Taka akcja powinna być przeprowadzona do końca roku, ale na dzień dzi-
siejszy muszą być podjęte uchwały dotyczące kwestii obszarowych, a przede wszyst-
kim statutów ponieważ nowopowstałe sołectwa nie będą ich miały. 

Radna Małgorzata Dwulat dodała, że jeśli nie zostaną podjęte te uchwały to nowo-
powstałe sołectwa nie będą miały możliwości podziału funduszu sołeckiego jak rów-
nież złożenia wniosków do budżetu.

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że po wyjaśnieniach, które otrzymała wy-
cofuje swój wniosek formalny o odsunięcie tematu nadania statutów z obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z dalszym bra-
kiem  dyskusji  poprosił  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra  Dziadonia
o odczytanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Bajory Wielkie.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/130/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie nadania statutu Sołectwu Bajory Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.8. i  przystąpił do realizacji pkt 9.9. 
porządku obrad.
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9.9. Nadania statutu Sołectwu Wilczyny.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczo-
rek o odczytanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Wilczyny.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/131/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie nadania statutu Sołectwu Wilczyny.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.9. i  przystąpił do realizacji pkt 9.10. 
porządku obrad.

9.10. Nadania statutu Sołectwu Jegławki.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziado-
nia o odczytanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Jegławki.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/132/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie nadania statutu Sołectwu Jegławki.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.10. i  przystąpił do realizacji pkt 9.11. 
porządku obrad.

9.11. Nadania statutu Sołectwu Kosakowo.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczo-
rek o odczytanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Kosakowo.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/133/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie nadania statutu Sołectwu Kosakowo.
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.11. i  przystąpił do realizacji pkt 9.12. 
porządku obrad.

9.12. Nadania statutu Sołectwu Srokowo.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziado-
nia o odczytanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Sołectwu Srokowo.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –
11 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/134/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie nadania statutu Sołectwu Srokowo.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.12. i  przed przystąpieniem do realizacji pkt 9.13.
porządku obrad o godz. 15.55 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 16.05.

Podczas przerwy o godz. 16.00 obrady opuścił radny Krzysztof Mróz – stan 10 radnych.

9.13.Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu wsi Sówka w obrębie Wysoka Góra w Gminie Sro-
kowo.

Przewodniczący  Rady  Gminy Srokowo Aleksander  Kamiński powiedział,  że  projekt
uchwały  (zał.  nr  22)  był  omawiany  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  stałych,
a następnie otworzył dyskusję.

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała, na którym etapie wprowadzamy zapisy o wy-
sokości opłaty planistycznej, które są zawarte w planie zagospodarowania przestrzen-
nego? 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski powiedział, że opłata pla-
nistyczna jest zawsze elementem planu.

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w naszym planie jest na poziomie ze-
rowym.

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski powiedział, że w ustawie
są tzw. widełki do 30%.

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w naszym planie zagospodaro-
wania przestrzennego na Leśniewie była opłata i przy sprzedaży działek była pobiera-
na opłata planistyczna, ale nie pamięta już w jakiej wysokości.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z brakiem dal-
szej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczorek             o
odczytanie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego
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planu zagospodarowania przestrzennego terenu wsi Sówka w obrębie Wysoka Góra
w Gminie Srokowo.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 10 radnych większością głosów–
8 gł. „za”,  1 gł. „przeciw”,  1 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/135/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospoda-

rowania przestrzennego terenu wsi Sówka w obrębie 
Wysoka Góra w Gminie Srokowo.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.13. i  przystąpił do realizacji pkt 9.14. 
porządku obrad.

9.14.   Przystąpienia Gminy Srokowo do realizacji projektu pn. „Przebudowa
drogi  gminnej  ul.  Ogrodowa  w  Srokowie”  finansowanego  w  ramach
Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  na  lata  2014-2020.  Działanie:
Podstawowe usługi  i odnowa wsi na obszarach wiejskich. Poddziałanie:
Wsparcie  inwestycji  związanych  z  tworzeniem,  ulepszaniem  lub
rozbudową wszystkich rodzajów  małej  infrastruktury w tym inwestycji
w     energię odnawialną i w oszczędzanie energii. Operacje typu: Budowa lub
modernizacja dróg lokalnych – nabór 2016.

Przewodniczący  Rady  Gminy Srokowo Aleksander  Kamiński powiedział,  że  projekt
uchwały (zał. nr 23 i kolejny nr 24) był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji
stałych, a następnie poprosił o zabranie głosu Kierownika Referatu Gospodarki Tere-
nowej Marka Olszewskiego.  

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski powiedział, że w marcu
br. gmina aplikowała do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich o dofinansowanie
dwóch przedsięwzięć inwestycyjnych w sensie modernizacji dróg lokalnych czyli na
ul. Ogrodową w Srokowie i drogi w Kaczorach. Na oba przedsięwzięcia udało się uzy-
skać dofinansowanie w wysokości 63,63%. W przypadku drogi ul. Ogrodowej w Sro-
kowie jest to kwota 2’428’198 zł., a w przypadku drogi na Kaczory jest to kwota
555’591 zł. dofinansowania.  Ustawa o samorządzie gminnym określa uprawnienie
organu stanowiącego w przypadku realizacji  przedsięwzięcia  wykraczającego poza
budżet jednego roku i decyzję o realizacji takiego przedsięwzięcia powinien podjąć
organ stanowiący jakim jest Rada Gminy. Te dwa projekty uchwał są wypełnieniem
tego obowiązku, aby Wójt mógł wszcząć procedurę i zawrzeć zobowiązania wykra-
czające poza jeden budżet co będzie podstawą do wykonania tych czynności.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że ma wątpliwości co do zasadności mo-
dernizacji drogi na Kaczory ponieważ jest to jedna z najlepszych dróg gruntowych w
gminie. Uważa, że jest to wysoce niesprawiedliwe wybranie akurat tej drogi, a nie in-
nych potrzebujących przebudowy.  Radna powiedziała,  ze nie będzie  głosowała za
podjęciem uchwały o przebudowie drogi gminnej w miejscowości Kaczory. Przebudo-
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wa drogi przy ul. Ogrodowej pomimo wielkiego wyzwania inwestycyjnego jest po-
trzebna ponieważ mieszka przy niej i korzysta z niej więcej mieszkańców naszej gmi-
ny.

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina przypomniała radnym pewną kwestię dotyczącą
tego, że mamy przygotowana dokumentacje jeszcze na Leśny Rów i Kosakowo, ale
do projektu wchodzą drogi z pewnymi kryteriami co do obiektów użyteczności pu-
blicznej, które były decydującymi w ocenie projektów.

Radna Ewa Dudek uważa, że teraz jest już za późno na zmianę dróg, na które doku-
menty zostały złożone i przyjęte. Teraz należy się zastanowić nad tym czy to dofinan-
sowanie przyjmujemy czy nie.  

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński w  związku  z  brakiem
dalszej  dyskusji  poprosił  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra  Dziadonia
o odczytanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Srokowo do realizacji
projektu pn. „Przebudowa drogi gminnej ul. Ogrodowa w Srokowie” finansowanego
w ramach  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  na  lata  2014-2020.  Działanie:
Podstawowe usługi  i odnowa wsi na obszarach wiejskich. Poddziałanie: Wsparcie
inwestycji  związanych  z  tworzeniem,  ulepszaniem  lub  rozbudową  wszystkich
rodzajów   małej  infrastruktury  w  tym  inwestycji  w  energię  odnawialną  i  w
oszczędzanie  energii.  Operacje  typu:  Budowa  lub  modernizacja  dróg  lokalnych  –
nabór 2016.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 10 radnych jednogłośnie –
10 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/136/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie przystąpienia Gminy Srokowo do realizacji projektu pn.

„Przebudowa drogi gminnej ul. Ogrodowa w Srokowie” finansowanego w
ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.
Działanie: Podstawowe usługi  i odnowa wsi na obszarach wiejskich.

Poddziałanie: Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem
lub rozbudową wszystkich rodzajów  małej infrastruktury w tym

inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii. Operacje typu:
Budowa lub modernizacja dróg lokalnych – nabór 2016.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.14. i  przystąpił do realizacji pkt 9.15. 
porządku obrad.

9.15. Przystąpienia Gminy Srokowo do realizacji projektu pn. „Przebudowa
drogi  gminnej  w  miejscowości  Kaczory,  Gmina  Srokowo,  Powiat
Kętrzyński”  finansowanego  w  ramach  Programu  Rozwoju  Obszarów
Wiejskich na lata   2014-2020. Działanie: Podstawowe usługi i odnowa wsi
na obszarach wiejskich. Poddziałanie:  Wsparcie inwestycji  związanych z
tworzeniem,  ulepszaniem  lub  rozbudową  wszystkich  rodzajów  małej
infrastruktury w tym inwestycji  w energię odnawialną i w oszczędzanie
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energii. Operacje typu: Budowa lub modernizacja dróg lokalnych – nabór
2016.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a  w  związku  z  jej  brakiem  poprosił  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek o odczytanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Srokowo do
realizacji  projektu pn. „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Kaczory, Gmina
Srokowo, Powiat Kętrzyński” finansowanego w ramach Programu Rozwoju Obszarów
Wiejskich  na  lata    2014-2020.  Działanie:  Podstawowe  usługi  i  odnowa  wsi  na
obszarach  wiejskich.  Poddziałanie:  Wsparcie  inwestycji  związanych  z  tworzeniem,
ulepszaniem  lub  rozbudową  wszystkich  rodzajów  małej  infrastruktury  w  tym
inwestycji  w energię odnawialną i w oszczędzanie energii. Operacje typu: Budowa
lub modernizacja dróg lokalnych – nabór 2016.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 10 radnych większością głosów –
9 gł. „za”,  1 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/137/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie przystąpienia Gminy Srokowo do realizacji projektu pn.

„Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Kaczory, Gmina Srokowo,
Powiat Kętrzyński” finansowanego w ramach Programu Rozwoju

Obszarów Wiejskich na lata   2014-2020. Działanie: Podstawowe usługi i
odnowa wsi na obszarach wiejskich. Poddziałanie: Wsparcie inwestycji

związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich
rodzajów małej infrastruktury w tym inwestycji  w energię odnawialną i w

oszczędzanie energii. Operacje typu: Budowa lub modernizacja dróg
lokalnych – nabór 2016.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.15. i  przystąpił do realizacji pkt 9.16. 
porządku obrad.

9.16. Podjęcia współpracy ze społecznością Samorządu Prawdiński Okręg
Miejski  w Obwodzie Kaliningradzkim (Federacja Rosyjska).

Przewodniczący  Rady  Gminy Srokowo Aleksander  Kamiński powiedział,  że  projekt
uchwały  (zał.  nr  25)  był  omawiany  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  stałych,
a następnie  poprosił  o zabranie  głosu Kierownika Referatu Gospodarki  Terenowej
Marka Olszewskiego.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Terenowej  Marek  Olszewski powiedział,  że  od
pewnego  czasu  trwają  rozmowy  w  kwestii  dotyczącej  podjęcia  współpracy
z samorządem w Obwodzie Kaliningradzkim. Takie posunięcie ma na celu możliwość
skorzystania  z  programu Polska  –  Rosja,  który  został  już  poddany  konsultacjom,
a  następnie  został  przekazany  do  Brukseli  celem  ostatecznego  zatwierdzenia.
W związku z tym należy spodziewać się, że na przełomie roku może już dojść do
ogłaszania pierwszych konkursów związanych z realizacją przedsięwzięć związanych
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w ramach tego programu. Składanie wniosków do programu Polska – Rosja należy
mieć partnera po stronie rosyjskiej i dlatego też przeprowadzono wstępne rozmowy
z  Samorządem  Prawdiński  Okręg  Miejski,  który  jest  zainteresowany  podjęciem
współpracy.  Został przygotowany stosowny projekt umowy współpracy,  który jeśli
zostanie  podpisany  to  będzie  nam  umożliwiał  aplikowanie  o  środki  z  partnerem
rosyjskim w ramach programu.  

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku  z  jej  brakiem  poprosił  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia  o  odczytanie  projektu  uchwały  w  sprawie  podjęcia  współpracy  ze
społecznością  Samorządu  Prawdiński  Okręg  Miejski   w Obwodzie  Kaliningradzkim
(Federacja Rosyjska).

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 10 radnych jednogłośnie –
10 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/138/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie podjęcia współpracy ze społecznością Samorządu Prawdiński

Okręg Miejski  w Obwodzie Kaliningradzkim (Federacja Rosyjska).

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.16. i  przystąpił do realizacji pkt 9.17. 
porządku obrad.

9.17.  Wyrażenia  zgody  na  zbycie  akcji  spółki  Warmińsko-Mazurska
Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o zabranie głosu
Panią  Skarbnik  Gminy  Małgorzatę  Cwalina  celem  omówienia  projektu  uchwały
(zał. nr 26).

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że Marszałek Województwa War-
mińsko – Mazurskiego zwrócił się do nas ze sprawą wykupienia akcji spółki Warmiń-
sko – Mazurska Agencja Rozwoju Regionalnego S.A. Województwo Warmińsko- Ma-
zurskie jest w posiadaniu 5382 akcje, a pozostałą ich część czyli 367 posiada 42 ak-
cjonariuszy. Gmina Srokowo posiada sześć akcji w cenie nominalnej po 1000 zł za
szt. i w takiej cenie Marszałek Województwa chce je od nas odkupić. Na dzień dzisiej-
szy wspomniane akcje znajdują się poniżej wartości nominalnej, a co za tym idzie
Marszałek skupując wszystkie akcje od pozostałych akcjonariuszy najprawdopodob-
niej będzie chciał sprzedać spółkę, gdyż nie przynosi ona żadnych zysków. 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski powiedział, że Wojewoda
może  uchylić  tę  uchwałę  ponieważ  w  normalnym  trybie  powinniśmy  uchwalić
uchwałę o zasadach nabywania i zbywania akcji. Ze względu na pilny tryb sprawy
i przywołując podstawę dotyczącą nabywania i  zasad zbywania akcji  ujmujemy je
w jednym  projekcie  uchwały.  W  podstawie  prawnej  powołaliśmy  się  na  ustawy
o gospodarce komunalnej i o komunalizacji mienia, które regulują zasady zbywania
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mienia  będącego  własnością  Skarbu  Państwa.  Ustawa  określa  zasady  zbywania
udziałów i akcji należących do samorządu.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy Gmina posiada jeszcze jakieś inne udziały
lub akcje? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie.

           
Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński w  związku  z  brakiem
dalszej  dyskusji  poprosił  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę  Wieczorek
o odczytanie  projektu uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie  akcji  spółki
Warmińsko-Mazurska Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 10 radnych jednogłośnie–
10 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/139/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie akcji spółki Warmińsko-Mazurska

Agencja Rozwoju Regionalnego Spółka Akcyjna.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.17. i  przystąpił do realizacji pkt 9.18. 
porządku obrad.

9.18.  Zaciągnięcia  w  BGK  w  Olsztynie  pożyczki  na  wyprzedzające
finansowanie inwestycji.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o zabranie głosu
Panią  Skarbnik  Gminy  Małgorzatę  Cwalina  celem  omówienia  projektu  uchwały
(zał. nr 27).

Skarbnik  Gminy  Małgorzata  Cwalina powiedziała,  że  projekt  uchwały  dotyczy
zaciągnięcia  pożyczki  w  BGK  na  wyprzedzające  finansowanie  zadania  na  ulicę
Ogrodową, której modernizacja rozpocznie się w tym roku i wskazana została jako
źródło pokrycia niedoboru w budżecie. Druga pożyczka jest planowana przy projekcie
budżetu na 2017 r. Oprocentowanie pożyczki jest korzystne i wynosi 0,43% (przy
wcześniejszym 1,4%).  Pożyczka  ta  będzie  wykorzystana  w  takiej  wysokości  jaka
będzie zafakturowana przez wykonawcę. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.

Radny Piotr Dziadoń zapytał w jakiej wysokości jest ta pożyczka?
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Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jest ona na kwotę 2’428’197 zł.
na kwotę dotacji.

Radny Piotr Dziadoń zapytał w jakiej wysokości będzie druga pożyczka?

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w tej chwili nie mamy drugiej
pożyczki, ale będzie wzięta na inwestycję na Kaczory w 2017 r.

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że brakuje mu w tej uchwale zapisu, że dotyczy ona
ulicy  Ogrodowej  ponieważ to wyrażenie  nie  padło  ani  razu  w projekcie  uchwały.
Radny powiedział,  że już raz mówiono o tym iż  zostanie  kupiony nowy autobus,
a okazało się inaczej i dlatego prosi o uzupełnienie informacji dotyczącej na co ma
być  przeznaczona  ta  pożyczka.  Radny  przypomniał,  że  podczas  wcześniejszych
rozmów padło  stwierdzenie,  że  droga  na  Kaczory  miała  być  robiona  ze  środków
własnych gminy i bez brania żadnej pożyczki. 

Podczas przerwy Skarbnik Gminy poprawiła projekt uchwały i przekazała ją Radzie
Gminy.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński w  związku  z  brakiem
dalszej  dyskusji  poprosił  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra  Dziadonia
o odczytanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia w BGK w Olsztynie pożyczki na
wyprzedzające finansowanie inwestycji.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 10 radnych jednogłośnie –
10 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/140/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie zaciągnięcia w BGK w Olsztynie pożyczki na wyprzedzające

finansowanie inwestycji.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.18. i  przystąpił do realizacji pkt 9.19. i 9.20
porządku obrad.

9.19. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2021.
9.20. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2016r.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o zabranie głosu
Panią  Skarbnik  Gminy  Małgorzatę  Cwalina  celem  omówienia  projektów  uchwał
(zał. nr 28 i 29).

Skarbnik  Gminy  Małgorzata  Cwalina powiedziała,  że  jeśli  chodzi  o  Wieloletnią
Prognozę Finansowa to nie wprowadzamy żadnych nowych zadań tylko zmieniamy
wartości zadań na budowę punktów oświetleniowych. Jeśli chodzi o budżet to zmiany
polegają na: zwiększeniu o kwotę  219 311,19 zł planowanego zwrotu podatku VAT
z lat ubiegłych; zgodnie z Decyzją Wojewody Nr 177/16 z dnia 17 sierpnia  2016
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zwiększa się  dochody gminy o kwotę  21 761,36 zł  jako zwrot części wydatków
wykonanych w ramach funduszy sołeckich w 2015r.; zgodnie z Decyzją Wojewody
Nr 170/16 z dnia 8 sierpnia  2016 zwiększa się  dochody gminy o kwotę  7 425 zł  na
opłacenie  składki  na  ubezpieczenia  zdrowotne  za  osoby  pobierające  świadczenia
z GOPS.
Zmiany w wydatkach  dotyczą wprowadzenia kwot w  :
Urzędzie   Gminy  -  rozdział  drogi  gminne  :   wynagrodzenia  pracowników
interwencyjnych i robót  publicznych o kwotę 12 000zł,  składki ZUS od wynagrodzeń
- 4000 zł, składki  PFRON- 3000zł , zakup materiałów  -34 502,55 zł, zakup usług
-56 000zł (na bieżące utrzymanie dróg gminnych); pomoc finansowa dla ZG Barcja
na  zadanie  majątkowe;  fundusz  sołectwa  Silec  zakup  materiałów  do  demontażu
domków nad Jeziorem Silec-  500zł  z pomniejszeniem tych środków na zakup usług;
na  opracowanie  planu  gospodarki  niskoemisyjnej  -45000zł.;  fundusz  sołectwa
Wilczyny  -  zmiana  planu  funduszu  polegające  na  zdjęciu  zadania  remont  drogi
w Skandławkach- kwota 5000zł.;  zmniejszenie z kwoty 10 000 zł do kwoty 4914,35zł
na  zakup wyposażenia placu zabaw w Jegławkach; zdjęcie z planu zadania wymiana
lamp na ledowe 5000 zł.; zwiększenie do kwoty 1 500 zł na zakup  materiałów na
utrzymanie świetlicy w Jegławkach, nowe zadania zakup wykaszarki i paliwa 1 500zł,
wykonanie chodnika w Jegławkach w kierunku Skandławki-12 000zł.; zakup i montaż
oprawy  lampy ulicznej   w Kolkiejmach; fundusz sołectwa Bajory - zmiana planu
funduszu  -  likwidacja  zadań  -  zakup  kosiarki,  paliwa   i  materiałów  –  3  000zł.;
poprawienie trelinki na drodze w Brzeźnicy – 10 000zł; wprowadzenie nowych zadań:
zakup ławeczek do miejscowości Kałki, Brzeźnica , Bajory Wielkie i Małe - 5 000zł,
naprawa pieca w świetlicy w Bajorach - 500 zł,  zakup polbruku do ułożenia koło
świetlicy w Bajorach – 3 000 zł  oraz organizacja festynu sołeckiego lub  imprezy
integracyjnej  po  ułożeniu  polbruku  przez  mieszkańców  -1  000zł,  naprawa  drogi
Bajory  Małe  -Bajory  Zielone  -    3  500zl.;  nowe zadanie   inwestycyjne  z  kwotą
25 000zł  tj.  wykonanie  podjazdu  dla  niepełnosprawnych  do  apteki;  plan
zagospodarowania  przestrzennego  miejscowości  Sówka  -10  000zł.;  podróże
zagraniczne kwota 2 000zł -planowana realizacja projektu Polska - Rosja - wizyty
u partnera  po  stronie  rosyjskiej;  badania   psychotechniczne  kierowcy  -
600zł;oświetlenie ulic - budowa nowych punktów świetlnych - 39 000zł (zadania nie
wykonane z funduszy sołeckich w 2015r w Srokowie i Solance);
SP Srokowo - zwiększenie na płacach oddziały przedszkolne  o kwotę 1 800zł, ZUS
-310zł i FP 500zł  z jednoczesnym zmniejszeniem na pomocach naukowych kwoty
2160zł.; zmiana pomiędzy paragrafami kwota 1 000zł przeniesiona z zakupu energii
na pomoce dydaktyczne.  
GOPS  -  przyjęcie  po  stronie  wydatków:  kwoty  28  520zł  na  realizację   zadania
w zakresie  przeciwdziałania  przemocy,    w tym z dotacji  z  Ministerstwa Rodziny
19 000zł środki własne 9520zł; wspieranie rodziny przeniesienie kwoty 11 233,83zł
z umów zleceń na umowę o pracę na zatrudnienie asystenta rodziny; świadczenia
rodzinne  -  na  szkolenia  pracowników  kwoty  1  500zł  oraz;   na  środki  pomocy
społecznej  kwoty 2 000zł na szkolenia pracowników;  przyjęcie  kwoty 7 425 zł  na
opłacenie składki na ubezpieczenia zdrowotne za osoby pobierające świadczenia z
GOPS - zadania zlecone.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.

Radna  Agnieszka  Gajowniczek zapytała  czy  wycena  planu  zagospodarowania
przestrzennego  dla  miejscowości  Sówka  na  wysokość  10’000  zł.  wynika  z  jakiś
zapytań ofertowych?
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Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że zapytania ofertowe mogą być
robione dopiero w momencie gdy będzie wcześniej  podjęta uchwała, a wskazana
kwota została przeznaczona na ten cel w budżecie.

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o zapis oświetlenia ulic  i  dlaczego nie ma
informacji ile będzie zakupionych lamp oraz gdzie będą umiejscowione i skąd wziął
się  ten  zapis-  czyżby  wynikł  z  uzgodnień  z  sołtysami?  Dlaczego  radni  otrzymują
niedokładne informacje skoro na komisjach proszono o uszczegółowienie danych?

Skarbnik Gminy Małgorzata  Cwalina odpowiedziała,  że chodzi  o postawienie lamp
w Solance i w Srokowie czyli wszystkie punkty świetlne, których postawienie było
wnioskowane jeszcze w ubiegłym roku z funduszy sołeckich.

Radna  Agnieszka  Gajowniczek zapytała  o  zaplanowane  30  tys.  zł  na
zagospodarowanie brzegów jezior w Gminie Srokowo – z jakiego działu zostały one
przeniesione?  Czy  istnieje  możliwość,  aby  te  pieniądze  wydać  na  Silec,  aby  tam
mogła od nowego sezonu funkcjonować plaża?

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że wydatkowana kwota jest na
wniosek sołectwa z  zebrania  sołeckiego.  Jeśli  chodzi  o  sołectwo Silec  to  5700 zł
wystarczy im na wybudowanie wiaty na tę plażę.

Radna  Agnieszka  Gajowniczek powiedziała,  że  jeśli  nawet  zmieszczą  się  w  tym
koszcie to i tak sołectwo nie będzie miało środków na ławki, stoły i kosze. Radna
stwierdziła,  że  można  byłoby  wykorzystać  część  kwoty  z  odzyskanego  Vatu
i zagospodarować ją na zakup najpotrzebniejszych rzeczy na plażę w Silcu. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie widzi konieczności robienia
takich zakupów z własnych środków skoro można to zrobić z funduszu sołeckiego. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała Wójta Gminy o wydatkowanie  i przekazanie
jakiejś  części  kwoty  z  zaplanowanych  30  tys.  zł,  aby  mieszkańcy  mogli  je
zagospodarować na plaży? Czy jeśli wpłynie wniosek z sołectwa o dofinansowanie
wydatków na plażę urząd przychyli się do niego?

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz odpowiedział, że tak.

Radna  Agnieszka  Gajowniczek powiedziała,  że  gmina  ma na  chwile  obecną  dwa
kąpieliska:  jedno  dzikie,  które  dzięki  Nadleśnictwu  Borki  jest  odwiedzane  przez
większą  część  mieszkańców Gminy  Srokowo i  tylko  tą  plażę  w Silcu.  Dodatkowo
niezagospodarowana jest działka z dostępem do jeziora w Młynowie.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że jeśli ta działka nie
zostanie w żaden sposób zagospodarowana to ANR ją od nas odbierze. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w takim razie powinniśmy wszystko
zrobić, aby mieszkańcy naszej gminy mieli nie tylko normalny dostęp do jeziora, ale
mogli również z niego korzystać.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński w  związku  z  brakiem
dalszej  dyskusji  poprosił  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę  Wieczorek
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o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Srokowo na lata 2016-2021.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Reginę
Wieczorek,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński  poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 10 radnych jednogłośnie–
10 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/141/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na

lata 2016-2021.

Przewodniczący  Rady Gminy Srokowo Aleksander  Kamiński: w związku z  brakiem
dalszej  dyskusji  poprosił  Wiceprzewodniczącego  Piotra  Dziadonia  o  odczytanie
projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2016r.
Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra
Dziadonia Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

Rada Gminy Srokowo w obecności 10 radnych jednogłośnie –  10 gł. „za”,
0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę

Nr XXIV/142/16 Rady Gminy Srokowo  z dnia 30 sierpnia 2016r.
w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2016r.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9.20. i przed przystąpieniem do realizacji pkt 10. 
porządku obrad o godzinie 17.15 ogłosił przerwę, która trwała do godziny 17.18.

Podczas przerwy o godz. 17.17 obrady opuściła radna Katarzyna Żejmo – stan 9 radnych.

Pkt.10
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku wniesieniem 
zapytania przez radną Renatę Mendala poprosił o udzielenie na nie odpowiedzi.
Wójt Gminy Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że udzieli odpowiedzi na piśmie.  
Jeśli chodzi o odpowiedź na pytanie radnego Krzysztofa Mościckiego dotyczącego  
postęp w uzgodnieniach odnoście budowy chodnika w Jegławkach  oraz ustalenia 
terminu rozpoczęcia prac to na dzień dzisiejszy jest przygotowywane porozumienie, 
ale nie mamy podanej dokładnej daty rozpoczęcia przedsięwzięcia.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10. i  przystąpił do realizacji pkt 11. 
porządku obrad.

Pkt. 11.
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia  .

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.
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1.Radna Regina Wieczorek poinformowała, że w dniu jutrzejszym zostanie złożony
dokument w sprawie określenia wysokości diet i zasad ich wypłacania radnym Gminy
Srokowo.

2.Radna  Regina  Wieczorek poinformowała,  że  sołtys  Sołectwa  Siniec  wysłała  do
Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie pismo w sprawie uzupełnienia ścieżki rowero-
wej na odcinku Solanka – Nowa Różanka. Proponuje,  aby podobne pismo wyszło
również od Pana Przewodniczącego Rady.

3.Radna Regina Wieczorek powiedziała, że należy zastanowić się nad konserwacją
wieży na Ratuszu.

4.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zaprosił wszystkich radnych na
podsumowanie  VI  Warsztatów  Rzeźbiarskich,  które  odbędzie  się  10.09.2016r.
w Szkółce Leśnej przy Nadleśnictwie w Srokowie.

5. Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński przypomniał, że do 15 września
należy składać wnioski do budżetu Powiatu Kętrzyńskiego.

6.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że Starostwo zwróci-
ło się o podjęcie stanowiska w sprawie otwarcia przedszkola specjalnego.

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz odpowiedział, że gmina wystosowała
już stosowną deklarację w tej sprawie. 

7.Przewodniczący  Rady Gminy Aleksander  Kamiński powiedział,  że  do  biura  Rady
Gminy  wpłynęły  zaproszenia  na  rozpoczęcie  roku  szkolnego  przy  czym  poprosił
o obecność na uroczystościach przedstawicieli urzędu.

8.Radna Ewa Dudek zapytała Pana Wójta ile godzin lekcji religii tygodniowo przypada
dzieciom należącym do mniejszości narodowych w szkole? Jeśli chodzi o religię ewan-
gelicką  są  to  tylko  cztery  godziny  na  trzy  szkoły:  1  godz.  w  Solance,  1  godz.
w Gimnazjum  i 2 godz. w  S.P. Srokowo, gdzie klasy są już łączone. Radna pyta jak
to wygląda zgodnie z prawem, co wpływa na ilość realizowanych godzin lekcji religii-
ponieważ zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Oświaty tygodniowo powinny być re-
alizowane dwie godziny, a jeśli jest zdjęta jedna lekcja to powinno być to skonsulto-
wane  z  Biskupem  lub  zwierzchnikiem  Kościoła.   Radna  prosi  o  wyjaśnienie
i przeanalizowanie tematu.

9.Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w zeszłym roku przez Komisję Infra-
struktury i Urząd Gminy Srokowo zostały złożone wnioski do budżetu Powiatu Kę-
trzyńskiego, z których wynikało, że wykazy inwestycji nie były ze sobą spójne. Radna
zaproponowała, aby harmonogram dróg do budżetu był wspólnie ustalany. Najważ-
niejsze z nich to: droga na Bajory; droga Wilczyny – Jegławki; droga na Silec; ul.
Brzozowa- Green Vello jak również dokończenie drogi na Jankowice.

10.Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że mieszkańcy Gminy Srokowo złożą 
wniosek do budżetu o wprowadzenie do WPF na rok 2018 inwestycji polegającej na 
wykonaniu remontu nawierzchni ulicy Słonecznej w miejscowości Srokowo.

11.Radna Regina Wieczorek powiedziała, że są inwestycje i ruchy ze strony Urzędu
Gminy,  które  pozytywnie zaskakują  m.in.  szybkie  rozebranie  budynku przy  szkole
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w Solance  jak  również  bardzo  szybka  reakcja  na  załamanie  odcinka  drogi  przy
ul. Kętrzyńskiej. Radna jest bardzo zadowolona z szybkiej interwencji w obu spra-
wach.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11. i  przystąpił do realizacji pkt 12. 
porządku obrad.

Pkt. 12
Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XXIV sesji Rady Gminy 
Srokowo” o godz. 17.50 zamknął obrady sesji.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę.

Protokół obejmuje 34 strony i 29 załączników.

                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy
                                                                       
                                                                                       Aleksander Kamiński

Protokół sporządziła:  
 Olga Szostek
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	Protokół Nr 24/16
	Realizacja wydatków:
	Struktura zrealizowanych wydatków budżetowych za 6 miesięcy 2016 roku:
	- wydatki bieżące - 7 111 167,38 zł co stanowi 49,99 % planowanych wydatków bieżących,
	- wydatki majątkowe – 67 570 zł tj. 13,27% planowanych wydatków majątkowych.

